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 Епидемиолог Бранислав Тиодоровић, сматра да ћемо, ако успемо да вакцинишемо три
милиона људи, бити у прилици да живимо нормалније.

  

Тиодоровић је у интервјуу за Блиц рекао да је за повратак нормалном животу потребна
обимна вакцинација за што краће време.

  

Било би идеално да у наредних месец до два вакцинишемо три до три и по милиона
људи и на тај начин стекнемо колективни имунитет, истакао је Тиодоровић.

  

Он је указао да се, док не стекнемо колективни имунитет бар до 70 одсто, не смемо
опустити и да морамо показати колективну одговорност.

  

Тиодоровић је оценио да олакшање не можемо очекивати пре јуна. Оног тренутка када
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број падне испод 1.000, па онда да дођемо на двоцифрени број, то ће бити оцењено као
изванредно, рекао је Тиодоровић.

  

Сматра да је увођење обавезне вакцинације за здравствене раднике апослутна потреба.

  

(Танјуг)
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